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a r m a n m e l i . i r

ادامه پیامدهای شکست سنگین  
برابر ایران برای لوپس 

که این تیم را به  سرمربی اسپانیایی قطر 
قهرمانی در جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ رساند 
در صورتی که نتواند برابر ازبکستان پیروز شود 
قطر  فوتبال  تیم ملی  می شود.  برکنار  کار  از 
نتایج ناامیدکننده ای در انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۶ کسب کرده است. قطر در دیدار اخیرش 
برابر تیم ملی فوتبال ایران شکست سنگینی 
گذار  را تجربه و با نتیجه چهار بر یک بازی را وا
گیرد.  بالا  لوپس  مارکس  از  انتقادها  تا  کرد 
بعدی  دیدار  کردند  اعلام  قطر  رسانه های 
ازبکستان  برابر  کشور  این  فوتبال  تیم ملی 
آخرین فرصت به مارکس لوپس اسپانیایی 
است و در صورتی که تیم او در این بازی به 
کار برکنار می شود. قطر در  پیروزی نرسد از 
جام جهانی  انتخابی  در  بازی اش  پنجمین 
ازبکستان  میزبان  آبان   ۲۴ پنجشنبه   ۲۰۲۶
است. قطر در چهار بازی خود تنها چهار امتیاز 
را کسب کرده و در رده چهارم جدول رده بندی 
گروه نخست قرار دارد. این در حالی است که 

ازبکستان با ۱۰ امتیاز در رده دوم است. 

ویژه

گفتوگو

امیرحسین اصلانیان در گفت وگو با میزان، 
در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  شرایط  درباره 

دیدار های آسیایی صحبت کرد. 
   در خصوصو شکست پرسپولیس مقابل 
السد در لیگ نخبگان آسیا، چه نظری دارید؟

 در مقایسه با استاندارد هایی که رقبای ما در 
گر آن ها را  آسیا دارند این نتایج طبیعی است و ا
ببریم شاهکار کرده ایم. به بازیکنان و کادر فنی 
خسته نباشید می گویم که با تمام توان بازی 
می کنند. از لحاظ امید گل و خلق موقعیت بازی 
خوبی مقابل السد ارائه دادیم، اما بازیکنان در 
بخش هجومی از شرایط آرمانی به دور هستند. 
اینکه نمی توانیم از موقعیت ها به خوبی استفاده 
کنیم و فرصت ها از دست می روند دلیلش این 
که همکاری لازم بین بازیکنان انجام  است 
نمی شود. در هر صورت هزینه ای که تیم های 
عربی برای بازیکنان می کنند با ما قابل مقایسه 
نیست. متأسفانه طی چندین دوره در فصول 
آمدند  ایران  که به لیگ  گذشته مهاجمانی 
از کیفیت خوبی برخوردار نبودند و تنها بهره 
ل هایی می برند که چنین بازیکنان  آن  را دلا

بی کیفیتی را به تیم ها تزریق می کنند. 
زیابی  ار چگونه  را  بازیکنان  عملکرد   

می کنید؟
کثر نقل وانتقالاتی که در لیگ ایران انجام  در ا
می شود برخی ذینفع هستند. لوکاس ژوائو 
متاسفانه به رغم تعریف هایی که از او می کردند 
عملکرد خوبی نداشته و در بازی با السد نیز چند 
موقعیت جدی را از دست داد. کلاً یک موقعیت 
روی سر او ایجاد شد که نتوانست از آن استفاده 
کند. امیدوارم وزیر ورزش به برخی خرید ها 
ورود کند و وقتی یک بازیکن برای تیم خریداری 
می شود یک پاسخ مثبت به هواداران بدهد. 
گر جواد کاظمیان را که همیشه  در این مقطع ا
تمرینات خود را انجام می دهد به پرسپولیس 
بیاورند از نصف بازیکنان خارجی که به ایران 
آمدند عملکرد بهتری خواهد داشت. وقتی 
بازیکنی از ۳۰ سال رد می شود دیگر شرایط قدیم 
را ندارد. من وقتی ۳۰ سال را رد کردم و فهمیدم 
نمی توانم کاری انجام دهم خداحافظی کردم. 
کنون می بینیم که چندین بازیکن ۳۰ سال را  ا
رد کرده اند، اما همچنان در حال بازی هستند 
و هیچ خروجی مثبتی ندارند. سوالم این است 
که طی ۲۰ سال گذشته طبق آمار چند فوروارد 
به فوتبال ایران معرفی شده است؟ تا وقتی 
برای  بازیکنان مسن در فوتبال هستند جا 

بازیکنان جوان نخواهد بود. 

اصلانیان:
بازی خوبی مقابل 

السد ارائه دادیم

فردین هدایتی: قسمت نشد 
 با لوپز کشتی بگیرم 

ایسنا: فردین هدایتی ستاره سنگین وزن 
کشتی فرنگی ایران که اتحادیه جهانی کشتی 
به او در مسابقات جهانی امیدها لقب هیولا 
کسب مدال طلای رقابت های  داد، درباره 
جهانی زیر ۲۳ سال در آلبانی، اظهار کرد: خدا 
را شکر مسابقات امید های جهان از سطح 
بالا و بسیار خوبی برخوردار بود. من در این 
رقابت ها پنج دور کشتی گرفتم که بیشتر آن ها 
رقبای جدی این رده سنی در وزن ۱۳۰ کیلوگرم 
بودند. خدا را شکر توانستم با اختلاف مقابل 
حریفانم به برتری برسم و با کسب مدال طلا 
باعث خوشحالی مردم ایران شوم. دارنده 
مدال های طلای جوانان و امیدهای جهان، 
افزود: تمرینات خوبی را برای حضور در این 
مسابقات زیر نظر کادر فنی پشت سر گذاشته 
بودم و لطف خدا و دعای مردم کشورم باعث 
شد که با خوشرنگ ترین مدال به ایران بازگردم. 
وی با اشاره به شکستگی دندان های خود در 
این رقابت ها، گفت: در روز نخست در یکی از 
مبارزه ها ضربه محکمی به فک و دندانم وارد 
شد که باعث شد دو دندانم بشکند. با درد 
کی کشتی گرفتم اما خدا  بسیار زیاد و وحشتنا

را شکر توانستم پیروز شوم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: کمیته انضباطی با ارسال نامه ای از باشگاه استقلال 
خواست تا دفاعیه خود را در خصوص انتشار پوستر ارسال کند 
باتوجه به تخلف صورت گرفته از سوی باشگاه فرهنگی ورزشی 
استقلال تهران مبنی بر نقض ماده ۶۷ مقررات انضباطی از 
طریق انتشار پوستر نسبت به باشگاه خیبر خرم آباد، باشگاه 
استقلال باید دفاعیات کتبی خود را ظرف مهلت ۴۸ ساعت به 
کمیته انضباطی ارسال کند. باشگاه استقلال روز جمعه با صدور 
اطلاعیه ای اعلام کرد: در پوستر طراحی شده برای دیدار خیبر 
خرم آباد و استقلال، به علت اشتباه نرم افزاری، فونت به کار رفته 
ج شده که از  در لوگوی باشگاه محترم خیبر خرم آباد اشتباه در
این بابت صمیمانه از هواداران فهیم باشگاه خیبر و مردم شریف 

خرم آباد پوزش می طلبیم. 

بیــنالمــلل
    کمیته استیناف فدراسیون فوتبال فرانسه به باشگاه 
پاری سن ژرمن اعلام کرد باید ۵۵ میلیون یورو به کیلیان ام باپه 
پرداخت کند. کمیته استیناف لیگ فوتبال فرانسه به سود کیلیان 
ام باپه رای داد و بر این اساس باشگاه پاریسی باید بدهی ۵۵ 
میلیون یورویی اش را به بازیکن سابقش پرداخت کند. این مبلغ 
شامل حقوق های پرداخت نشده و بخش باقیمانده از پاداش 
کی  مربوط به تمدید قرارداد قبلی قرارداد اوست. گزارش ها حا
است که ستاره فرانسوی در میانه تابستان تلاش کرد طلب های 
معوقه اش را زنده کند، اما تلاش هایش بی فایده بودند و به همین 
خاطر ستاره فرانسوی به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
فرانسه شکایت کرد. ام باپه در پایان فصل گذشته و پس از هفت 
سال از پاری سن ژرمن جدا شد و با انتقالی رایگان به رئال مادرید 
پیوست. پیش از این زمانی که او اعلام کرد قراردادش را تمدید 
نخواهد کرد، درگیری زیادی بین او و مدیران باشگاه پاریسی رخ 

داد که منجر به کنارگذاشتن موقت او از تمرین ها تیم شد. 

  در بازی رفت دور نخست جام حذفی آمریکا دو تیم 
اینترمیامی و آتلانتا یونایتد به مصاف هم رفتند. این بازی که به 
میزبانی اینترمیامی برگزار شد با پیروزی تیم میزبان به پایان رسید. 
اینترمیامی با درخشش ستاره های سابق بارسلونا توانست پیروز 
این بازی شود. گل های این تیم را لوئیس سوارس و یوردی آلبا به 
ثمر رساندند. لیونل مسی هم در این بازی در ترکیب اصلی تیمش 

حضور یافت و گل دوم اینترمیامی با پاس او به ثمر رسید. 

حلالی: وحید امیری در پرسپولیس سردرگم شده است 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

پیشین  هافبک  حلالی  اسماعیلی 
پرسپولیس بر این عقیده است که گاریدو 
هنوز به شناخت کافی از بازیکنان دست 
در  حلالی  اسماعیلی  است.  نکرده  پیدا 
برابر السد  خصوص شکست پرسپولیس 
اینکه  در  گفت:  آسیا  نخبگان  لیگ  در 
پرسپولیس بهتر از حریف قطری اش بازی 
کرد و مستحق برد بود هیچ بحثی وجود 
ندارد ولی باید این را در نظر گرفت که آیا 
پرسپولیس از لحاظ امتیازگیری به هدفش 
. پرسپولیس با توجه به نتایج  رسید یا خیر
قبلی، نیاز مبرمی به کسب ۳ امتیاز این بازی 
داشت و چیزی برای از دست دادن نداشت 
ولی نتوانست از موقعیت ها استفاده کند، 

در ضمن پرسپولیس مثل روزهای خوب 
خودش نبود و در بازی با الاهلی خیلی 
بهتر بازی کرد. حلالی با بیان اینکه گاریدو 
هنوز به شناخت کافی و کامل از بازیکنان 
پرسپولیس دست پیدا نکرده است، یادآور 
متمایل  بازی  این  در  علیپور  علی  شد: 
به راست بازی کرد ولی او در سمت چپ 
تاثیرگذاری بیشتری دارد و از این بازیکن 
در جای مناسبی استفاده نشد. مهاجم 
خارجی پرسپولیس به خوبی خودش را در 
موقعیت گل قرار داد ولی در زدن ضربات 
آخر عملکرد خوبی نداشت و قطعا باید روی 
ضربه در چارچوب و زدن ضربات آخر بیشتر 
تمرین کند. کادر فنی در مورد استفاده از 

میلاد سرلک به عنوان بازیکن ثابت هم 
می گرفتند  نظر  در  را  مسائل  برخی  باید 
چون او مدت ها از شرایط بازی دور بود. 
هافبک سابق پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
پرسپولیس واقعا با بدشانسی هم مواجه 
شده و جدا از اینکه موقعیت های گلزنی را از 
دست می دهد، با مصدومیت بازیکنان هم 
مواجه می شود. ارونوف و کنعانی زادگآنکه با 
تیم به قطر نرفتند و ایوب العملود هم قبل از 
بازی مصدوم شد و این مسابقه را از دست 
گر آنها بودند قطعا قدرت پرسپولیس  داد، ا
بیشتر می شد. از طرفی وحید امیری هم 
در هر بازی در یک پست بازی می کند که 
این خوب نیست، او در پرسپولیس از لحاظ 

پست بازی سردرگم شده و همین موضوع 
باعث می شود که او نتواند کیفیت ایده آل 
با  حلالی  بگذارد.  نمایش  به  را  خودش 
لحاظ  از  امسال  پرسپولیس  اینکه  بیان 
یکسری  گفت:  دارد،  خوبی  شرایط  فنی 
فنی  کادر  قطعا  که  دارد  وجود  ضعف ها 
روی آنها کار خواهد کرد. در همین بازی هر 
وقت پرسپولیس حریف را پرس کرد خیلی 
راحت آنها توپ از دست دادند و پرسپولیس 
صاحب موقعیت شد، پس چرا نباید این 
کار به صورت مداوم انجام شود. در حال 
حاضر شرایط پرسپولیس در جدول سخت 
است ولی این تیم می تواند با چند برد در 
بازی های آینده شرایط خودش را بهتر کند. 

فوتبال  کارشناس  کربکندی  رسول 
کشورمان با اشاره به نتایج نمایندگان ایران 
در آسیا گفت: پرسپولیس تمام کننده ندارد 
و استقلال از بابت ساختاری دچار مشکل 
است، سپاهان نیز با توجه به هزینه ای که 
انجام داده خروجی نداشت و باید این 

مسائل به دقت بررسی شود. 
   پرسپولیس 

رسول کربکندی روز شنبه در گفت وگو 
ایرنا در خصوص عملکرد سرخابی ها  با 
نتایج سپاهان  و  آسیا  در لیگ نخبگان 
در لیگ قهرمانان آسیا ۲، اظهار داشت: 
الاهلی  برابر  پرسپولیس  بازی های  گر  ا
عربستان و السد قطر را یکبار دیگر مرور 
آنها  خوب،  بازی  به رغم  می بینیم  کنیم 
فرصت های زیادی را از دست دادند و به 
نبودند.  شکست  مستحق  عنوان  هیچ 
وی ادامه داد: مشکل اصلی پرسپولیس 
گلزنی ناموفق هستند و  این است که در 
نمی توانند فرصت های زیادی که به دست 
می آوردند را تبدیل به گل کنند. آنها در این 
گر قرار بود انصاف  دو بازی تیم برتر بودند و ا
ج  رعایت شود باید برنده از زمین بازی خار

می شدند اما فوتبال همین است و همیشه 
تیمی که خوب بازی می کند، برنده نیست. 
کارشناس فوتبال کشورمان تصریح کرد: در 
بین نمایندگان ایران پرسپولیس عملکرد به 
مراتب بهتری داشته اما نتیجه همه چیز را 
گلزنی  عدم  متاسفانه  می کند.  مشخص 
آنها  باعث شده  خ پوشان  مهاجمان سر
تنها یک امتیاز داشته در رده دهم جدول 

قرار بگیرند. 
   استقلال 

کربکندی در مورد شرایط استقلال هم 
، بازی بهتری  گفت: آنها در دیدار با النصر
را نسبت به دیدار با ذوب آهن به نمایش 
گذاشتند و سیدحسین حسینی در درون 
که  داشت  خوبی  بسیار  عملکرد  دروازه 
این به آبی های تهرانی کمک زیادی کرد. 
متاسفانه استقلال در ساختار دچار مشکل 
شده و حاشیه ها آنها را با مشکل مواجه کرد. 
امیدوارم با حضور سرمربی جدید شرایط 
برای استقلال بهتر شود و آنها بتوانند در 
ادامه نتایج بهتری به دست آورند. وی 
کتور برای استقلال  کید کرد: مهم ترین فا تا
 ، حفظ آرامش است و این تیم باید با تمرکز

بازی های آینده را برگزار کند. شیوه بازی 
استقلال مانند ماشینی است که می خواهد 
کند اما ترمز دستی اش بالاست،  حرکت 
که در چند  این به خاطر اتفاقاتی است 
خ داده  وقت اخیر در مجموعه باشگاه ر
را  همدیگر  باشگاه  و  مربی  اینکه  است. 
قبول نداشته باشند باعث می شود ساختار 
که  و نظم به هم بریزد و همین می شود 
از فوتبال حرفه ای  می بینیم. متاسفانه 
صحبت می کنیم و هزینه های آنچنانی هم 
می شود اما خروجی که باید داشته باشیم 
را نداریم که این به فوتبال ما ضربه می زند. 

   سپاهان 
در  کشورمان  فوتبال  کارشناس  این 
با  تیم  این  گفت:  خصوص سپاهان هم 
توجه به هزینه هایی که انجام داده و نفراتی 
لیگ  قهرمان  باید  گرفته  خدمت  به  که 

می شد که نشد. 
همه  که  حذفی  جام  در  فقط  آنها 
مدعیان کنار رفته بودند، قهرمان شد؛ اما 
در لیگ عملکرد آنها را دیدیم. با توجه به 
شرایطی که از نظر زیرساختی، نرم افزاری و 
سخت افزاری دارند باید خیلی بهتر از این  

کار می کردند اما دیدیم شرایط برای آنها 
چگونه رقم خورد. وی ادامه داد: در این 
تیم هزینه های بسیاری شده، اما خروجی 
مناسبی را نمی بینیم، وقتی موفقیت یک 
تیم به حساب کادر فنی گذاشته می شود 
طبیعی است عدم آن هم به مربی مربوط 
می شود، قرارداد سرمربی تیم سه ساله بوده 
، برکناری او  و با توجه به افزایش قیمت ارز
هزینه سنگینی برای باشگاه دارد و باید دید 

در دیدارهای بعدی چه خواهد شد. 
که  کنش به این سوال  کربکندی در وا
چه راهکاری برای خروج از بحران فوتبال 
کید کرد: فوتبال  ایران پیشنهاد می کند، تا
باید از ریشه و پایه درست شود تا در سطوح 
اتفاقات خوبی باشیم.  بالاتر هم شاهد 
و  فوتبال  مدارس  از  بسیاری  متاسفانه 
کادمی ها، محلی برای تامین منابع مالی و  آ
درآمدزایی شده  و کسی هم آنها را به خاطر 
نمی کند.  بازخواست  عملکردشان  نوع 
پیشکسوت فوتبال کشورمان گفت: وقتی 
به تیم های پایه  بها داده نمی شود و کسی 
همین  نیست  بازیکن سازی  فکر  به  هم 

می شود که امروز می بینیم. 

فوتبال ایران نابود شده و نمی توانیم 
در آسیا مدعی باشیم 

نتایجی که نه تنها پرسپولیس که دیگر نمایندگان ما در 
لیگ نخبگان و قهرمانان آسیا می گیرند از قبل قابل پیش بینی 
بود. در فوتبال ما چیزی به اسم توجه به فوتبال پایه نداریم. 
دیدید که تیم ملی نوجوانان ۴ گل از کره شمالی خورد. هیچ 
وقت خارجی ها از ما استعداد بیشتری نداشته و ندارند، فقط 
به خاطر آنکه اصولی و با برنامه کار می کنند به نتیجه می رسند 
و موفق می شوند. زمانی فوتبال ایران مملو از بازیکنان مستعد 
بود و آن قدر مهره خوب بودند که خیلی از بازیکنان آماده از 
لیست تیم ملی بیرون می ماندند ولی حاضر نشدند به فوتبال 
پایه رسیدگی درستی کنند، در نتیجه امروز بهترین تیم های 
ما نمی توانند در آسیا حرفی برای گفتن داشته باشند. راهی 
که ما رفتیم به سمت تیم های درجه ۲ و ۳ آسیا بود. یک نگاه 
ساده کنید به این نتیجه می رسید که چندین سال است 
تیمی از ایران قهرمان آسیا نمی شود. نه در باشگاهی و نه در 
ملی قهرمان نمی شویم. دل به اتفاقات بسته ایم، کار درست 
و حسابی نکردیم بعد انتظار داریم در آسیا موفق شویم. در 
همین تیم پرسپولیس کریم باقری و سید جلال حسینی جزء 
مربیان هستند. در تیم فعلی یک بازیکن وجود دارد که در حد 
و اندازه زمان بازی باقری و حسینی باشند؟ فقط و فقط دلیل 
گر ما بازیکن سازی را منطقی  آن عدم بازیکن سازی است. ا
دنبال می کردیم با وجود بهترین بازیکنان هم می توانستیم 
که در فوتبال ایران  کنیم. قبول دارم  حریفان را متوقف 
زیرساخت ها از بین رفته و بازسازی نشد. تیم های ما زمین 
چمن ندارند که روی آن تمرین کنند. برای آنها بهتر است 
گر مسئولان ما ورزش را  در زمین بی طرف بازی کنند، چون ا
دوست داشتند وضعیت ورزشگاه های کشور به شکلی نبود که 
ج از تهران در لیگ  پرسپولیس و استقلال ناچار شوند در خار
ج از کشور برای آنها بهتر باشد.  بازی کنند و در آسیا هم خار
کسانی که به کشور های عربی مثل قطر و امارات و عربستان 
رفته باشند می دانند که هوای گرم و شرجی زندگی را خیلی 
سخت کرده ولی آنها با استفاده از علم، فضای ورزشگاه ها را 
خنک می کنند تا شرایط بازی داشته باشند ولی در ایران زمین 
چمن ورزشگاه ها را نمی توانند درست کنند و برای تیم ملی 
هم زمین نداریم. وقتی روی فوتبال پایه کار نکردیم و امکانات 
و زیرساخت های لازم هم در اختیار تیم ها نیست، عملاً 
نمی توانیم شرایط برابری با حریفان داشته باشیم. در لیگ 
برتر و مسابقات داخلی همه تیم ها روی زمین های کم کیفیت 
و بی کیفیت بازی می کنند. پرسپولیس، چون اسکلت تیمی 
خود را در سال های اخیر حفظ کرده، مدعی اول قهرمانی 
است. برابر شمس آذر هم که تازه سرمربی اش را عوض کرده 
بعید می دانم برنده نشود. فوتبالی که برابر السد قطر ارائه کرد 
مقابل شمس آذر بازی کند راحت از سد این حریف می گذرد. 
گاریدو هم تقریباً متوجه شده که تیمش در لیگ برتر مشکل 
چندانی ندارد ولی باید برای آسیا کاری کند. سپاهان که در 
آسیا وضعیت جالبی ندارد و در لیگ هم به زودی صدر را 
به پرسپولیس می دهد. استقلال هم دوباره سرمربی عوض 
کرده و امتیازات زیادی هم از دست داده، برای جبران هم کار 
کتور هم نمی تواند در لیگ رقیب پرسپولیس  سختی دارد. ترا
برای قهرمانی باشد. در کل فوتبال ایران نابود شده، چون 
نمی توانیم در آسیا مدعی باشیم و در لیگ برتر هم مگر اتفاق 
عجیبی بیفتد که پرسپولیس قهرمان نشود. هر وقت در آسیا 
مدعی شدیم و قهرمان لیگ هم قابل پیش بینی نبود، آن 

وقت پیشرفت کرده ایم. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

 ! کربکندی: پرسپولیس تمام کننده ندارد، استقلال ساختار

آرمان ملی: تشکیل کمیته راهبردی فدراسیون فوتبال 
موضوع  این  اما  می رود،  شمار  به  خوبی  اقدام  گرچه  ا

شائبه هایی را به وجود آورده است. 
   تشکیل کمیته 

عمومی  روابط  سایت  گزارش  اساس  بر  ماه  مرداد   ۱۷
فدراسیون، نشست مهدی تاج، رئیس فدراسیون و هدایت 
کمیته راهبردی در  ممبنی، دبیرکل با اعضای دپارتمان و 
محل روابط عمومی فدراسیون فوتبال برگزار شد. در این 
نشست ابتدا پرستو قدسی، رئیس دپارتمان راهبردی گزارشی 
از فعالیت ها، شروع پروژه های مشترک با کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در راستای برنامه ریزی بلند مدت برای فدراسیون ارائه 
کرد. سپس رئیس و دبیرکل فدراسیون با توجه به اهمیت این 
ح  کمیته، نکات مختلفی را در راستای برنامه هایشان مطر
کردند. همچنین رئیس و اعضای کمیته نیز نکات مختلفی 
برای اجرای برنامه های خود بیان کردند. در پایان جلسه به 
کزاد، رکنی، نوتاش، ملکانی، محبی  رئیس و اعضای )الهی، پا
زنگنه و رجاییان( احکام مربوطه از سوی رئیس فدراسیون 

اهدا شد. 
   نظر عضو 

مدیرعامل باشگاه آلومینیوم گفت: مهم ترین معضل فوتبال 
ما، ارتباط گرفتن با دنیای فوتبال است. محمد رجاییان در 
کتور و احتمال  ک در خانه ترا خصوص دیدار آلومینیوم ارا
ثبت پیروزی دیگری در ادامه نتایج خوب هفته های اخیر 
آلومینیوم اظهار کرد: در دو بازی آخر که به حریفان خود ۴ 
گر یک بار دیگر بازی کنیم به هر کدام از این  گل زدیم شاید ا
حریفان ۴ گل نزنیم، اما کیفیت فنی بازیکنان و خواسته های 
کتیکی کادرفنی با هم جور شد و توانستیم با نتایج بسیار  تا
خوبی ذوب آهن و فولاد خوزستان را شکست دهیم. وی 
کتور تشکر کنم که در  ادامه داد: جا دارد از مدیریت باشگاه ترا
برهه ای حساس که نیاز به مهاجم داشتیم موافقت خود را با 
انتقال رحمان جعفری به آلومینیوم اعلام کردند و این بازیکن 
هم عملکرد خوبی داشته است. کار پسندیده ای از سوی 
کتور صورت گرفت. برنامه بلندمدتی برای ادامه  باشگاه ترا
فصل داریم و مطابق برنامه پیش می رویم. در تیم ملی سه 

بازیکن زیر ۲۱ سال بازی می کنند و در میان بازیکنان تعویضی 
خ دادن است. کار را حرفه ای جلو  هم این اتفاق در حال ر
می بریم و هیات مدیره باشگاه نیز از عملکرد مجتبی حسینی 
سرمربی تیم در همه زمینه ها دفاع می کند. مدیرعامل باشگاه 
کتور از خود نشان داده و  که ترا آلومینیوم افزود: فوتبالی 
سرمربی حرفه ای که دارد، بیانگر کار سخت ما در ادامه فصل 
است. قطعاً هر دو تیم تلاش خواهند کرد تا نتیجه دلخواه 
را بگیرند و ما هم امیدواریم روند صعودی تیم ادامه پیدا 
کند. برای افزایش روحیه تیم مبلغ قرارداد بازیکنان را امروز 
به ۳۰ درصد می رسانیم. البته این اتفاق باید زودتر می افتاد 
که خوشبختانه امروز اجرایی می شود. خیلی نباید به برد 
و باخت ها در لیگ برتر توجه کرد، باید به دنبال کار درست 
بود. به دنبال کار درست نتیجه هم حاصل می شود و خیلی 
نگران برد و باخت نیستیم. وی در مورد اینکه کمیته راهبردی 
فدراسیون فوتبال مطابق خواسته فیفا انجام شده ولی برخی 
انتخابات  برای  تبلیغاتی  شوی  یک  کمیته  این  معتقدند 
آینده فدراسیون فوتبال است و حضور روسای هیات فوتبال 
کرمانشاه و اردبیل در این کمیته جای سوال دارد، تصریح کرد: 
مهدی تاج ابلاغی را برای برخی دوستان از جمله من زده اند و 
جلسه اول هم تشکیل شده است. موضوع کمیته راهبردی در 
درازمدت کمک زیادی به فوتبال ایران خواهد کرد. نگاه مان 
را به آینده مشخص می کند، موضوعی که در گذشته خیلی به 
آن توجه نشده است. بعید می دانم که به خاطر انتخابات این 
کمیته تشکیل شده باشد. مهم ترین معضل فوتبال ما، ارتباط 
گرفتن با دنیای فوتبال است. اتفاقاتی افتاده که به سمت 
ارتباط با دنیا پیش رفته ایم. در جلسه اول هم الگوبرداری از 
فوتبال ژاپن لحاظ شد و مکاتباتی هم در این زمینه انجام شده 
تا فضای فوتبال ژاپن را بومی سازی کنیم. هر کدام از دوستانی 
که عضو کمیته شده اند برای ارتباط گیری با اهل فن به کمیته 
راهبردی پیوسته اند و مسئولیت ها تعریف شده، بنابراین 

روز های خوبی در انتظار است. 
   مصائب

گر چه اقدام  تشکیل کمیته راهبردی فدراسیون فوتبال ا
خوبی به شمار می رود، اما این موضوع شائبه هایی را به 

وجود آورده است. تسنیم نوشت: سایت فدراسیون فوتبال 
چندی پیش در خبری اعلام کرد که جلسه کمیته راهبردی 
تشکیل و اعضای جدید منصوب شدند. ماده ۵۲ اساسنامه 
ح  ح وظایف این کمیته را اینگونه شر فدراسیون فوتبال شر
داده است: »این کمیته تدوین راهبردهای توسعه فوتبال در 
کشور و برنامه راهبردی فدراسیون را با استفاده از راهبردهای 
جهانی، توسعه فوتبال برعهده دارد. این کمیته از یک رئیس، 
کثر تا ۵ عضو تشکیل می شود.« فدراسیون  یک معاون و حدا
اسامی افراد این کمیته )به جز رئیس( را بدون اسم کوچک و 
داخل پرانتز اینگونه معرفی کرد: پرستو قدسی )رئیس(، الهی، 
کزاد، رکنی، نوتاش، ملکانی، محبی زنگنه و رجاییان. در  پا
قدم اول تشکیل این کمیته و پیگیری توسعه فوتبال مطابق 
با اساسنامه فدراسیون، اقدام درستی است؛ اما این نیمه پُر 
لیوان به شمار می رود و در نیمه خالی می توان نقدهایی به 
چنین انتصاباتی وارد کرد از جمله اینکه چرا این کمیته زودتر 
تشکیل نشده و فدراسیون با چه متر و معیاری این افراد را 
ح  منصوب کرده است؟ آیا رزومه و سوابق افراد مذکور با شر
وظایف این کمیته همخوانی دارد؟ به عنوان نمونه صمد 
نوتاش عضو کمیته راهبردی فدراسیون، رئیس هیات فوتبال 
اردبیل است. هیات فوتبالی که سال هاست در سطح اول 
فوتبال کشور نماینده ای ندارد و از توسعه فوتبال هم در آن 
استان خبر خاصی نیست. همین رویه در مورد علیرضا محبی 
زنگنه رئیس هیات فوتبال کرمانشاه هم صدق می کند. آیا 
راهبرد فدراسیون با حضور افراد انتخاب شده پیش خواهد 
رفت؟ پیش تر نیز مهدی جهانشاهی به عنوان مسئول کمیته 
آموزش فدراسیون فوتبال جانشین ابراهیم شکوری شد در 
حالی که در خبر سایت فدراسیون به سوابق او در امر آموزش 
اشاره ای نشده بود و همین موضوع ابهاماتی را ایجاد کرده 
است. این در حالی است که کمیته فنی فدراسیون فوتبال هم 
از افرادی تشکیل شده که یا سال هاست از مسائل فنی فوتبال 
به دورند یا سوابق شان به طور مشخص همخوانی با وظایف 
جدیدشان ندارد. این مسائل نگرانی هایی را ایجاد می کند 
از جمله اینکه نکند با این روش نتایج مدنظر فدراسیون 

حاصل نشود. 

اقدام جدید تاج در فدراسیون فوتبال 

کمـیته پرابـــهام راهـــــــبردی! 


